
DAGSORDEN 

 

 

          1. Valg af dirigent. 

 

          2. Formandens beretning. 

 

          3. Kasseren fremlægger regnskabet, samt budget for det kommende år. 

 

          4. Fastsættelse af kontigent. 

 

          5. Indkomme forslag. 

 

          6. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. Ole Hald modtager genvalg. Bestyrelsen indstiller Mazen som nyt 

 

               bestyrelsesmedlem, og valg af Klaus Bo som suppelant. 

 

          7. Valg af revisor. 

 

          8. Eventuelt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ad. 1.Mikael blev valgt til dirigent. 

 

 

ad. 2. 

 

Dennis gennemgik året der var gået. Desværre måtte vi, efter en enkelt sæson i 2 division, rykke ned i Fyns 

serien. 

 

Faaborg Skakklub ydede dog en god indsats. Der var mange gode præstationer, bl.a. spillede Sebastian 

remis mod IM 

 

Steffen P., og Mikael spilede ligeledes remis mod IM Lars B. Mazen blev topscorer for holdet. I sidste ende 

manglede vi kun 

 

2 point for at kunne være blevet i 2 division, så det var tæt på. 

 

Vi ser dog med stor optimisme på den kommende sæson i Fynsserien, selv om det bliver svært, har vi dog 

forhåbninger om, 

 

at vi skal kæmpe med om de øverste pladser. 

 

Vores 2  4 mands hold i serie 2 klarede sig flot. Andetholdet fik en suveræn førsteplads, og juniorholdet fik 

indhøstet gode 

 

erfaringer. 

 

Hvad angår vores klubturneringer, må vi konstatere, at det første forløb ikke var tilfredsstillende. Der blev 

spillet for mange 

 

ligegyldige kampe, ligesom der var mange afbud. 

 



Anden del af Klubturneringen forløb rimeligt, og det er sikkert den model vi skal anvende fremadrettet. 

Bestyrelsen vil 

 

ihvertfald have en plan klar ved sæsonstart. 

 

Vi har endnu ikke fundet en Klubmester, der er 3 navne i spil, Ove, Bent og Mikael. Klubmesterskabet vil 

blive afgjort i 

 

starten af den nye sæson, på samme måde sidste år, da Bent og Sebastian spillede omkamp. 

 

Turneringsaktiviteten bland Faaborgspillerne har ligget på et rimeligt højt niveau. jeg vil gerne fremhæve 

DM  i 

 

Svendborg som et eksempel. Sebastian spillede sit ratingtal til op over 2000. Mazen startede som lyn og 

torden med 3 

 

af 3, men tabte så de sidste 2 på trods af remistilbud fra modstanderne, lidt ærgeligt, men måske lærerigt 

for Mazen. 

 

Ove har også klaret sig rimeligt godt i de turneringer han har deltaget i, bl.a. spillede han flot ved DM i 

Veteranklassen. 

 

John G. vandt sin gruppe ved en hurtigturnering i Fredericia, et flot resultat af John. 

 

Efter en lang pause er Faaborg Skakklub nu atter på landkortet som turneringsarrangør. I Marts afholdt 

klubben en 

 

7 runders hurtigturnering, på den gamle Byskole. Med over 20 deltagere blev turneringen en rimelig succes. 

Det er 

 

bestyrelsens hensigt, at vi gentager turneringen næste år. Økonomisk hang turneringen fint sammen. 

 



SKAKAMOK på Biblioteket var ligeledes, som det plejer, en god oplevelse. En stor tak til alle, der bidrog til 

det 

 

store arbejde. Her tænker jeg især på Ove, Klau Bo og John. Klubben gentager SKAKAMOK i den kommende 

efterår- 

 

ferie. 

 

Klubben vil ligeledes deltage i Kommunes ferieaktiviteter i Juli måned. Vi har lagt billet ind på 3-4 dage på 

Torvet 

 

i Faaborg. Vi vil kalde aktiviteten: VIL DU VÆRE DEN NYE MAGNUS CARLSEN, der er ikke tale om en aktivitet 

der 

 

vil trække tænder ud, men mest af alt om markedsføre klubben. 

 

M.h.t. juniorarbejde er der nu gennemført de nødvendige vedtægtsændringer, således at der nu skal 

foreligge 

 

børneattester vedrørende de primærpersoner der varetager juniorarbejdet. 

 

Her skal lyde en stor tak til Mikael, og de øvrige der er involdveret i juniortræningen.Mikael har heldigvis 

lovet, 

 

at han også vil være tovholder i den kommende sæson. 

 

Hvad angår tilmelding af hold til den kommende sæson, vil bestyrelsen arbejde på, at der bliver tilmeldt 2 

hold 

 

ud over Fynsserieholdet, der er flere muligheder, men bestyrelsen er af den opfattelse, at der skal tilmeldes 

et 

 

juniorhold på 4, og måske et 6 eller 8 mands hold; der vil foreligge et forslag ved sæsonstart. 



 

Formanden vil afholde lidt sommerskak, der kommer en dato. 

 

Beretningen blev vedtaget.       

 

 

ad. 3. 

 

Økonomisk har det været god sæson for Faaborg Skakklub. 

 

Der har været et driftsoverskud på 1600 kr. og når de sidste poster er afregnet vil overskuddet være på 

6300 kr. 

 

Klubben har en kontant formue på 21.090,00 kr. 

 

Vi skal i den forbindelse tænke på, at Klubben om 5 år, fejre 100 års jubilæum, der skal bruges nogle penge i 

 

den forbindelse !!!!! 

 

Regnskabet blev godkendt uden bemærkninger. 

 

 

ad. 4. 

 

Kontigentet forsætter uændret. 

 

 

ad. 5. 

 

Der var ingen indkomme forslag. 



 

 

ad. 6. 

 

Ole Hald blev genvalgt. 

 

Mazen blev ligeledes valgt. 

 

Klaus Bo blev valg so suppelant. 

 

 

ad. 7. 

 

Ove Blev valgt som revisor 

 

ad.8. 

 

Intet under eventuelt 

 

 

Rererent: Dennis 


